

Ref: QGTC / 20000185/2023
Date: 02 April 2023

Dear Mr. Nasser Abdulla Al-Abdul Ghani
Director of Market Operations & Control
Department
Qatar Stock Exchange
Doha, Qatar
Greetings,

Subject: Nakilat's Financial Statements
Results for the Three-month Period
Ended 31/03/2023

Please be advised that Nakilat will disclose the financial statements for the Three-month period ended 31/03/2023, on Sunday 16th of April 2023, after the closing of trading hours. The company will also hold its investor relations conference call to discuss the financial results on Monday 17th of April 2023 at 1:30pm. The Earnings presentation will be available on the company's website before the conference call.

Best Regards,

السيد / ناصر عبدالله العبد الغني المحترم
مدير ادارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة - قطر
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: البيانات المالية لشركة "ناقلات" عن فترة
الثلاثة أشهر المنتهية في 2023/03/31

نود تفضلكم بالإحاطة عن عزم شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) الإفصاح عن البيانات المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2023/03/31، وذلك في يوم الأحد الموافق 16 أبريل 2023 بعد إنتهاء فترة التداول. كما ستعقد الشركة مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية يوم الاثنين الموافق 17 أبريل 2023 بتمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر وسيتم نشر العرض التقديمي الخاص بالمستثمرين على الموقع الإلكتروني للشركة قبل موعد المؤتمر.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،



Fotios Zeritis
Head of Investor Relations
& ESG Reporting

فوتيس زيريتس
رئيس علاقات المستثمرين
وتقارير الحوكمة البيئية والاجتماعية
وحوكمة الشركات

